
 
Bestyrelsesmøde afd. Syrenparken 4.marts 2020. Afbud fra Ulla. 

 

Det gik forholdsvis hurtig med at uddele poser indenfor tidsrammen og derefter blev afholdt det 
månedlige bestyrelsesmøde. 
Det blev indledt med at Peter  i store træk oplyste hvad han mente beretningen til 
generalforsamlingen ville indeholde og man kunne så komme med eventuelle kommentarer til 
dette. Der blev bl.a. oplyst at vejarbejdet i Baggesens Alle i forbindelse med anlæggelse af cykelsti 
vil starte mod vores område ca. 10-20 marts. 
Efter fjernelse af skodcontainere ved opgangene har det vist sig at der tilsyneladene ikke har 
bevirket flere skodder på fortovene, så desværre må vi erkende at det var en unødvendig udgift at 
prøve dette. Murene, hvor beholderne var ophængt, vil senere blive rengjort for rust og snavs. 
Der vil i løbet af året blive opfyldt med flis i de forskellige bede i området. 
Peter vil søge Ungdomsbo om en Ipod  til afd.bestyrelsen, ligeledes om en telefon til Heidi i 
forbindelse med bestilling af festsal og hotelværelser. 
Der vil blive inddraget en del af vores grønne område i forbindelse med anlæg af lyskryds 
Baggesens Alle/ Skoleparken, men kommunen vil sørge for ny beplantning muligvis med træer. 
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